

Franckesche Stiftungen zu Halle

Lebenslauf von Hieronymus Adam Wernig.

Wernig, Hieronymus Adam

Halle (Saale), 28.01.1707

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

[urn:nbn:de:gbv:ha33-1-209095](https://nbn-resolving.org/urn:nbn:de:gbv:ha33-1-209095)

In lucem edito M. DC. LXXXV. ^{to} av. Non. III. Aug.
 Parentum consilio (est a. mihi Pater Laurentius
 Wernig, mater Anna Catharina Wernig.) usq.
 ad annum Erfurti aetatis meae viceſimū secundū
 ad pedes Pauli ſedi more Praeceptorum Profes-
 ſorūq. fidelitate clarorum. Dum prima et Chri-
 ſtianismi, et aliarū arthū ponere fundamenta
 rutum ſecutū Domini (ſiv ē d. i. v.) Henningi d. i. v.
 gnr, Franciſcane Lectoris. Ab hoc dimiſſo, 11. mo a
 nativitate anno, Gymnaſium, quod vocant, Auguſti-
 nianum, & in hoc Virū magna l'uditionis Zach. Hoſelium
 cynoſuram habui meam. Par humeris aq. Philoſo-
 phicoſ ſubjiciendis atq. Theologicis à Clarif. Dno. M.
 Wernig viſo ſtudio, ſumma cum animi attentione
 eundem interfui lectionibz per triennium fere Philoſo-
 phicoſ. Deia eodem tempore Duceſ in Theologicis agno-
 vi D. Wernig, ut et Rev. M. Wernig, Paſt.
 andr. Verū, ob cordi integritatem Deo gratum,
 à quo ſapiz comonefacto, nihili dupi omnes eni quoz
 cavillationes, huc tandem me contuli, omnes ne
 anguſtā et adhuc domi, collocar ſpen fiduciamq.
 in ſolis Dei Voracitate, cuiſ favore die 11. mo Octob.
 anni 1706. alimentum ſumere quotidiani in Orphe-
 notropheo mihi conceſſum. Pro quo et oibz beneficiis
 Deo ac Ipſis ſubordinatis, magno honore proſe-
 quendis, perpetuae ſint grates; quibz et me impo-
 ſerum commiſſum volo.

Hieronymo Adamo Wernig. Erf. dabat hoc
 Itala Hermund. V. Cal. Febr. M. DCCVII.

app